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Zápis 

 z 8. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava, které se konalo dne 13.12.2023 
v 16:30 hod. v zasedací místnosti Obecního úřadu Doubrava 

 
Zahájení v 16:30 hod.                             Ukončení v 19:40 hod.  

1. Zahájení a procesní záležitosti  

Schůzi zahájila a řídila paní starostka, Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková.  

Procesní záležitosti:     

Z celkového počtu 15 členů bylo přítomno 13 členů ZO (viz listina přítomných). 

Přítomni:  
Branny Vojtěch, Brejda Štefan, Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Ing. Hanzel Marek, Mgr. 
Jasenková Radomíra, Kielkovský Jiří, Bc. Kalina Ivo, Kursová Anna, Ing. Mikulová Klára, Mgr. 
Murycová Dáša, Penkalová Ivana, Piperková Gabriela, Ing. Vrubel Petr 

Nepřítomni:  
Ing. Gurányiová Kateřina, MUDr. Spurný Pavel 

Zapisovatelem byl určen Ing. Tadeáš Bijok. 

Ověřovateli zápisu byli určeni pan Jiří Kielkovský a pan Bc. Ivo Kalina. 

Paní starostka upozornila na skutečnost, že pro účely vyhotovení zápisu ze zasedání je 
prováděn zvukový záznam a rovněž videozáznam. Uvedla, že pro přihlášení občanů do 
diskuse jsou připraveny písemné přihlášky. Občané, kteří se chtějí přihlásit do diskuze, 
odevzdají vyplněné přihlášky zapisovateli.  

Volba návrhové komise 

O funkci předsedy návrhové komise projevil zájem Ing. Petr Vrubel. 

Usnesení č.: 110/08/2023  
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
předsedou návrhové komise pana Ing. Petra Vrubla. 

Hlasování:  
pro – 13 

O funkci členů návrhové komise projevily zájem Mgr. Dáša Murycová a Mgr. Radomíra 
Jasenková. 

Usnesení č.: 111/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
členy návrhové komise paní Mgr. Dášu Murycovou a paní Mgr. Radomíru Jasenkovou. 

Hlasování:  
pro – 13 

Připomínky k zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny.  

Program: 

1. Zahájení a procesní záležitosti 
2. Zpráva o uplatňování územního plánu obce Doubrava 
3. Rozhodnutí o návrzích na změnu územního plánu Doubrava 
4. Návrh rozpočtu obce Doubrava na rok 2024 
5. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství 
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6. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o místním poplatku ze psů 
7. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na 

veřejném prostranství v obci Doubrava 
8. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o regulaci hlučných činností 
9. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o nočním klidu 
10. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství 
11. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava, kterou se zrušují některé obecně závazné 

vyhlášky obce Doubrava 
12. Dodatek č. 2 k „Dohodě o řešení střetu zájmů“ se společností OKD, a.s. 
13. Kanalizační přípojky – poskytnutí peněžitého daru (v kompetenci ZO) 
14. Smlouva o spolupráci mezi městem Orlová a obcí Doubrava při zajišťování přepravní 

služby v rámci projektu „Taxík Maxík“ 
15. Informace o činnosti orgánů obce  
16. Kulturní a společenské akce na rok 2024 
17. Plán práce Zastupitelstva obce Doubrava na rok 2024 
18. Organizační záležitosti  
19. Diskuse a závěr 

Paní starostka sdělila, že k bodu č. 18 mají zastupitelé na stole písemný materiál 
k problematice zimní údržby. Navrhla doplnění programu o další dva body (materiály obdrželi 
zastupitelé rovněž na stůl): 

13.1. Kanalizační přípojky – poskytnutí peněžitého daru (v kompetenci ZO) – DOPLNĚNÍ  
18.1. Koupě pozemku parc. č. 1157 v k. ú. Doubrava u Orlové 

Jiný návrh nebyl podán. 

------------------------------------------------------------------------------------------- 

Na zasedání se dostavil pan MUDr. Pavel Spurný  

Celkový počet přítomných členů zastupitelstva obce – 14 

------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení č.: 112/08/2023 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e   
program 8. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava konaného dne 13.12.2023  

1. Zahájení a procesní záležitosti 
2. Zpráva o uplatňování územního plánu obce Doubrava 
3. Rozhodnutí o návrzích na změnu územního plánu Doubrava 
4. Návrh rozpočtu obce Doubrava na rok 2024 
5. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství 
6. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o místním poplatku ze psů 
7. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na 

veřejném prostranství v obci Doubrava 
8. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o regulaci hlučných činností 
9. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o nočním klidu 
10. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství 
11. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava, kterou se zrušují některé obecně závazné 

vyhlášky obce Doubrava 
12. Dodatek č. 2 k „Dohodě o řešení střetu zájmů“ se společností OKD, a.s. 
13. Kanalizační přípojky – poskytnutí peněžitého daru (v kompetenci ZO) 

13.1. Kanalizační přípojky – poskytnutí peněžitého daru (v kompetenci ZO) – DOPLNĚNÍ 
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14. Smlouva o spolupráci mezi městem Orlová a obcí Doubrava při zajišťování přepravní 
služby v rámci projektu „Taxík Maxík“ 

15. Informace o činnosti orgánů obce 
16. Kulturní a společenské akce na rok 2024 
17. Plán práce Zastupitelstva obce Doubrava na rok 2024 
18. Organizační záležitosti  

18.1. Koupě pozemku parc. č. 1157 v k. ú. Doubrava u Orlové 
19. Diskuse a závěr 

Hlasování:  
pro – 14 

2. Zpráva o uplatňování územního plánu obce Doubrava 

Materiál předložili zástupci MěÚ Orlová, pan Bc. Aleš Grúber a pan Mgr. Patrik Potyš. 

Mgr. Murycová upozornila na rozpor v popisu stavu areálu zámku, kdy se ve zprávě uvádí, 
původně zamýšlené využití, tj. environmentální centrum. Mezitím došlo ke změně a tato 
skutečnost není ve zprávě zaznamenána. 

Bc. Grúber vysvětlil důvody, proč nové využití není součástí zprávy. Zpráva byla zpracovávána 
již v průběhu prvního pololetí a s dotčenými orgány byla projednána ve znění, které je 
předloženo. Toto znění muselo být rovněž zveřejněno na úřední desce k připomínkování. Ke 
změně využití došlo až poté. 

Usnesení č.: 113/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
1. s c h v a l u j e 

podle ustanovení §47 odst. 5 zákona č. 183/2006 Sb. a §6 odst. 5 zákona č. 183/2006 Sb., 
o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění „Zprávu 
o uplatňování Územního plánu Doubravy“ za období duben 2019 až červen 2023 dle 
přiloženého materiálu. 

2 .  b e r e  n a  v ě d o m í  
„Vyhodnocení veřejnoprávního projednávání návrhu zprávy“ dle přiloženého materiálu 

Hlasování:  
pro – 14 

3. Rozhodnutí o návrzích na změnu územního plánu Doubrava 

Materiál předložila paní starostka. Upozornila na chybu v čísle parcely u žádosti č. 14. Správný 
údaj je 927/2 a nikoliv 972/2. 

Usnesení č.: 114/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
a )  r o z h o d l o   

o návrzích na změnu územního plánu podle ustanovení § 46 odst. 3 zákona č. 183/2006 
Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění, 
následovně: 
1. Podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, částečně vyhovuje návrhu Asental 

Land, s.r.o. na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemků parc. 
č.1790, 1792, 1793, 1797, 1801/1, 1801/2, 1803, 1804, 1813/1, 1813/2, 1813/3, 
1813/4, 1813/5, 1813/6, 1813/7, 1813/8, 1813/9, 1813/10, 1813/11, 1813/12 a 5072 
v kat. území Doubrava u Orlové, 

2. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, nevyhovuje návrhu Pavly Presové 
na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemků parc. č. 503/1, 504/1 
a 504/2 v kat. území Doubrava u Orlové, 

3. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, nevyhovuje návrhu Šárky 
Krajinové na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemků parc. č. 



4 

 

1650, 1652, 1653, 1654,1725, 1726, 1727, 1728 a 1738 v kat. území Doubrava 
u Orlové, 

4. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, nevyhovuje návrhu Šárky 
Krajinové na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemků parc. 
č.1646, 1647, 1648 a 1649 v kat. území Doubrava u Orlové, 

5. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, nevyhovuje návrhu Kateřiny 
Voznicové na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemků parc. č. 
2271, 2272, 2273, 2282, 2284 a 2285 v kat. území Doubrava u Orlové, 

6. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, nevyhovuje návrhu Ladislava 
Daňka na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemků parc. č. 
2779, 2780, 2781, 2784, 2785 v kat. území Doubrava u Orlové, 

7. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, nevyhovuje návrhu Ivo Losky na 
pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemků parc. č. 862/3 a 867/2       
v kat. území Doubrava u Orlové, 

8. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, vyhovuje návrhu Lucie 
Filipczikové na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemku parc. 
č. 3812 v kat. území Doubrava u Orlové, 

9. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, vyhovuje návrhu Viliama Holuba 
na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemků parc. č. 557, 558/1 
a 558/2 v kat. území Doubrava u Orlové, 

10. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, nevyhovuje návrhu Ludmily 
Huťkové (zastoupena Ing. Karlem Maiwaldem) na pořízení změny územního plánu 
Doubravy týkající se pozemků parc. č. 3213, 3214/1, 3215/1, 3215/3, 3217/1 a 3217/3 
v kat. území Doubrava u Orlové, 

11. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, vyhovuje návrhu Jana Šorma 
a Pavlíny Šormové na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemků 
parc. č. 2623/22, 2622/5, 2623/16, 2623/21 a 2623/9 v kat. území Doubrava u Orlové, 

12. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, nevyhovuje návrhu Moniky 
Kozubkové na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemku parc. 
č. 4860 v kat. území Doubrava u Orlové, 

13. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, vyhovuje návrhu Květoslavy 
Tóthové na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemku parc. 
č. 1655 a 1656 v kat. území Doubrava u Orlové, 

14. podle ustanovení § 46 odst. 3 stavebního zákona, nevyhovuje návrhu Eleny Ognevy 
na pořízení změny územního plánu Doubravy týkající se pozemku parc. č. 3466/4 
a 927/2 v kat. území Doubrava u Orlové, 

 z důvodů uvedených v důvodové zprávě. 

b )  r o z h o d l o  

o zapracování návrhů změn, kterým bylo vyhověno a částečně vyhověno, do následné 
změny č. 3 Územního plánu Doubravy, o jejíž pořízení bude rozhodnuto v budoucnu na 
základě změn podmínek v území, a to z důvodu, že současná podoba územního plánu je 
aktualizovaná a disponuje dostatečným rozsahem rozvojových ploch. 

Hlasování:  
pro – 12 
proti – 0  
zdrželi se – 2 (Branny Vojtěch, Ing. Hanzel Marek) 

4. Návrh rozpočtu obce Doubrava na rok 2024 

Materiál předložila paní starostka.  
V úvodním slově mimo jiné vyjmenovala všechny významné investiční projekty a větší opravy, 
které jsou zahrnuty do rozpočtu obce na rok 2024 v rámci příslušných ORJ. 

Mgr. Murycová podala informaci k projektu rekonstrukce otopného systému na základní škole, 
o němž hovořila paní starostka. Uvedla, že na tento projekt byla podána žádost o dotaci 
z prostředků SFŽP. V prvním kole obec nebyla úspěšná, avšak po přesunu prostředků mezi 
jednotlivými programy na státním fondu v září minulého roku, dotaci obec dostala. Mezitím 
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obec musela, z důvodu splnění emisních limitů, realizovat rekonstrukci kotelny. Projektový 
manažer ověřoval, zda lze dotaci využít na výměnu otopného systému a zjistil, že možné to 
je. E-mail, kterým tuto skutečnost manažer obci oznámil, předala Mgr. Murycová paní 
starostce při předávání funkce. Byla tam možnost získat dotaci ve výši 50 %. V navrženém 
rozpočtu se však na realizaci otopného systému počítá s vlastními prostředky. Pokračovala 
hodnocením úspěšnosti obce při získávání dotaci v letošním roce a konstatovala, že obec 
měla možnost využít pro některé projekty, např. na rekonstrukci úřadu, dotační prostředky 
z ministerstva místního rozvoje a nestalo se tak. Řada okolních obcí dotaci na rekonstrukci 
obecních budov z MMR získala. Stav obecních budov, např. střechy Národního domu 
a základní školy, vyžaduje vytvoření rozpočtové rezervy na jejich opravy. Uspořené finanční 
prostředky z minulých let by měly využívány na předfinancování projektů a po jejich realizaci 
by se získané prostředky měly vracet do rozpočtu k využití na předfinancování dalších 
projektů. Vyjádřila podporu rekonstrukci budovy úřadu, podotkla však, že velké projekty by 
měly být realizovány z dotačních titulů, a nikoliv z vlastních prostředků.  
K příjmové stránce rozpočtu vyjádřila obavu, že vzhledem k informacím, které jsou sdělovány 
v mediích, jsou daňové příjmy nadhodnoceny. 

Paní starostka uvedla, že tvorba příjmů je v souladu s metodikou kraje. K rekonstrukci budovy 
obecního úřadu uvedla, že žádost o dotaci sice byla připravena, ale nebyla podána, jelikož se 
zjistilo, že je možné žádat o dotaci z jiného titulu, kde je procento spoluúčasti obce nižší, a to 
jen 30 %. Výzva by měla být zveřejněna v březnu příštího roku. K otázce předfinancování 
projektů paní starostka uvedla, že proto byly prioritně vybrány projekty pro základní školu, kde 
se realizace předpokládá již v průběhu prvního pololetí a částka cca 4 mil. Kč se vrátí do 
rozpočtu do poloviny příštího roku. Vše, co je v návrhu rozpočtu lze realizovat za podmínky, 
že se bude hlídat tzv. „Cash Flow“ (peněžní tok).  

Mgr. Murycová se dotázala, zda v případě, že žádost o dotaci na rekonstrukci budovy 
obecního úřadu nebude úspěšná, pak prostředky na tuto rekonstrukci zahrnuté v návrhu 
rozpočtu nebudou čerpány a akce se přesune do příštího roku. Anebo bude akce financována 
z obecního rozpočtu?  

Paní starostka odpověděla, že se budou hledat zdroje financování, které schválí rada obce. 
V tuto chvíli ještě nejsou ani známy podmínky dotace z ministerstva životního prostředí. 

Mgr. Murycová navrhla, aby položka 6171 v ORJ 3 byla ponížena o 7,5 mil. Kč a o stejnou 
částku bylo poníženo zapojení zůstatku. V případě, že dotace bude, nemá problém zvednout 
ruku pro předfinancování. Teď v tuto chvíli dát do rozpočtu a zapojit 22 mil. Kč není správné.  

Pan Branny se dotázal na ORJ 2 § 3412 – koupaliště. Obvykle tam byla částka 250 až 300 tis. 
Kč, proč je tam teď milion Kč? 

Paní starostka odpověděla, že jsou tam zahrnuty dvě workoutová hřiště.  

Dále se pan Branny dotázal na projekt rekonstrukce sociálního zařízení v hasičské zbrojnici. 
Skutečně budou dvě WC a jedna sprcha stát 777 tis. Kč? 

Paní starostka odpověděla, že částka vychází ze zpracované projektové dokumentace. Tak, 
jako v jiných případech se předpokládá, že vysoutěžená cena bude nižší. 

Mgr. Jasenková konstatovala, že součástí rozpočtu je řada investic, které předpokládají dotaci. 
Pokud se dotace nepodaří získat, realizace těchto projektů významně zatíží rozpočet obce. 
Do jaké míry je vedení obce ochotno realizovat projekty z vlastního rozpočtu? 

Paní starostka vyzvala Mgr. Jasenkovou, aby upřesnila, které investice má na mysli. 

Mgr. Jasenková uvedla, že se jedná o rekonstrukci sociálního zařízení v hasičské zbrojnici. 

Paní starostka odpověděla, že na tento projekt bude žádáno o dotaci ve výši 50 % z rozpočtu 
Moravskoslezského kraje. V případě, že se dotaci nepodaří získat rekonstrukce nebude 
realizována. 
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Jako další investici uvedla Mgr. Jasenková částku 1,5 mil. Kč na projektovou dokumentaci 
rekonstrukce zámku. Dotace by měla pokrýt 75 % výdajů. Je to natolik akutní záležitost, že by 
bylo nutné tuto investici realizovat i bez dotace? 

Paní starostka uvedla, že se jedná o dotaci z OPST, kde je alokováno dostatečné množství 
finančních prostředků. Je velký předpoklad, že tuto dotaci obec získá. 

Mgr. Jasenková se dotázala, jak bude postupováno v případě, že obec dotaci nakonec 
nezíská? 

Paní starostka odpověděla, že v tomto případě bude postupováno individuálně. Rozhodovat 
bude rada obce, případně zastupitelstvo. 

Mgr. Murycová podotkla, že v případě, že rozpočet bude schválen v podobě, v jaké je 
předložen, nebude nutné žádné další schválení zastupitelstva. 

Paní starostka uvedla, že situaci bude možné řešit rozpočtovým opatřením, ale až následně. 
Toto nelze vyřešit teď. 

Mgr. Jasenková pokračovala dotazem, kde jsou v návrhu rozpočtu zařazeny prostředky na 
rekonstrukci kuchyně v mateřské škole? Mělo by to být 1,7 mil. Kč. a ty tam nenašla. 

Paní starostka odpověděla, že by to mělo být v rezervě na § 3699 v ORJ 5, kde je celkem 1,9 
mil. Kč. 

Mgr. Jasenková uvedla, že v tom případě je celková rezerva nízká. Má za to, že tam prostředky 
na rekonstrukci kuchyně nejsou. 

Mgr. Murycová uvedla, že by to mělo být v ORJ 2 a tam to není. 

Paní starostka se rozhodla kontaktovat telefonicky paní účetní, Janu Osvaldovou. Výsledkem 
krátké konzultace bylo zjištění, že výdaje na projektovou dokumentaci k rekonstrukci ve výši 
180 tis. Kč jsou na § 3699 v ORJ 2. Pokud nebude zpracována projektová dokumentace, pak 
nebude ani rekonstrukce. Výdaje na realizaci rekonstrukce jsou v rezervě na § 3699 v ORJ 5. 

Mgr. Jasenková pokračovala dotazem, zda přebytek hospodaření ve výši 22 mil. Kč je veškerý 
přebytek, který obec má? 

Paní starostka odpověděla, že je to přibližně polovina přebytku. 

Mgr. Jasenková vyjádřila názor, že tato informace by měla být v materiálu uvedena. 

Paní starostka uvedla, že celý rozpočet je v souladu se zákonem o rozpočtových pravidlech. 
Každý mohl přijít nahlédnout do návrhu rozpočtu a dotazovat se paní účetní. Není povinností 
úřadu poskytovat informace nad rámec zákona. 

Pan Branny se dotázal proč, přes dřívější deklaraci, že obec bude mít vyrovnaný rozpočet, se 
tak nestalo. 

Paní starostka odpověděla, že rozpočet je vyrovnaný po zapojení zůstatku. Pokud by obec 
neměla volné finanční prostředky, nemohla by tolik investovat, ale musela by si vzít úvěr. 
Rozpočet musí být vyrovnaný po zapojení zůstatku. Rozpočet nemůže být v konečném 
důsledku schodkový. To neumožňuje zákon o rozpočtových pravidlech. 

Mgr. Murycová uvedla, že rozpočet obce byl vždy schodkový, tj. vždy byl zapojován zůstatek 
z předešlého roku. Přesto to bylo kritizováno a bylo slíbeno, že se to bude dělat jinak, tzn. že 
zapojení zůstatku tam nebude a výdaje se budou rovnat příjmům. 

Paní starostka uvedla, že je to výklad Mgr. Murycové. Její výklad je jiný. Rozpočet je vyrovnaný 
v souladu se zákonem o rozpočtových pravidlech. 

Pan Kielkovský pojmenoval rozpočet obce jako schodkový a dodal, že není vyrovnaný, jak 
bylo slíbeno. Pokračoval dotazem, zda podklad, ze kterého četla paní starostka při úvodním 
slově, je nějaká podrobná důvodová zpráva? 

Paní starostka odpověděla, že to je její vlastní podkladový materiál. 
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Pan Kielkovský položil dotaz, zda by mohli zastupitelé tento materiál obdržet? 

Paní starostka odpověděla, že nikoliv, že je to její osobní příprava proto, aby mohla rozklíčovat 
vybrané položky v návrhu rozpočtu. Nemůže si všechna čísla pamatovat. 

Následovala výměna názorů na formu předložení návrhu rozpočtu členům zastupitelstva, 
možnosti nahlédnutí do návrhu rozpočtu, do návrhu rozpisu jednotlivých položek rozpočtu a na 
povinnosti členů zastupitelstva ve vztahu k rozpočtu, kterou ukončila paní starostka a předala 
slovo přihlášenému do rozpravy k návrhu rozpočtu občanovi obce, panu Jiřímu Šmídovi. 

Pan Šmíd vyjádřil názor, že na úřední desce měla být vyvěšena důvodová zpráva k rozpočtu, 
mělo by to být standardem. Pokračoval požadavkem, aby mu na dotaz, který položí, 
neodpovídala paní starostka, ale zastupitelé, kteří k rozpočtu dosud nehovořili a budou o něm 
rozhodovat, a to na základě čeho se rozhodli podpořit nebo nepodpořit schválení rozpočtu. 

Paní starostka upozornila pana Šmída, že to, na co se ptá, v tomto případě na nějaký názor, 
se netýká projednávaného rozpočtu. 

Pan Šmíd se proti tomu důrazně ohradil, protože zastupitelé budou schvalovat rozpočet, který 
je nehorázný, postavený na tom, že „asi“, že „možná vyjde“. Vyjádřil názor, že v dnešní době 
není dobře, když se vytahuje 90 % úspor, když není jisté, že se to vrátí. 

Poté proběhla neřízená výměna názorů na nerealizovanou rekonstrukci zámku a škody tím 
způsobené, kterou ukončila paní starostka tím, že v souladu s jednacím řádem zastupitelstva 
obce odebrala slovo panu Šmídovi z důvodu, že nehovořil k projednávané věci.  

Do rozpravy se přihlásil pan Kielkovský a uvedl, že si vyprošuje, aby paní starostka tímto 
způsobem umlčovala kteréhokoliv občana. Vystoupení pana Kielkovského ukončila paní 
starostka odebráním slova a pokračovala výzvou, aby se zastupitelé řídili jednacím řádem 
a dodržovali zastupitelskou kulturu.  

Mgr. Murycová upozornila na skutečnost, že paní starostka v rámci úvodního slova opomněla 
okomentovat další body navrhovaného usnesení. 

Paní starostka poděkovala za upozornění a uvedla, že zbylé body usnesení jsou shodné 
s body, které byly v rámci návrhu usnesení k rozpočtu obce schvalovány v minulosti. 

Mgr. Murycová podala protinávrh ke znění bodu č. 1 návrhu na usnesení. O protinávrhu 
nechala paní starostka hlasovat. 

Návrh na usnesení (Protinávrh Mgr. Murycové k bodu č. 1): 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném 
znění, rozpočet obce Doubrava na rok 2024 dle upraveného návrhu v celkové výši výdajů 
52.818.000, -- Kč, které budou kryty příjmy roku 2024 ve výši 38.303.600, -- Kč, a zbývající 
část bude kryta ze zůstatku z minulých let ve výši 14.514.400, -- Kč. 

Hlasování:  
pro – 6 
proti – 5 (Brejda Štefan, Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Kursová Anna, Ing. Mikulová Klára, 

Piperková Gabriela) 
zdrželi se – 3 (Bc. Kalina Ivo, MUDr. Spurný Pavel, Ing. Vrubel Petr) 

Usnesení nebylo přijato. 

Paní starostka nechala hlasovat o původním návrhu. 

Pan Kielkovský a pan Branny oznámili, že nebudou hlasovat. 

Usnesení č.: 115/08/2023 
Návrh na usnesení (uvedený v materiálu): 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
1. s c h v a l u j e  
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v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném 
znění, rozpočet obce Doubrava na rok 2024 dle předloženého návrhu v celkové výši výdajů 
60.318.000, -- Kč, které budou kryty příjmy roku 2024 ve výši 38.303.600, -- Kč, a zbývající 
část bude kryta ze zůstatku z minulých let ve výši 22.014.400, -- Kč. 

2. s t a n o v u j e 
v souladu s ustanovením § 102, odst. 2), písmene a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
v platném znění, pravomoci radě obce k provádění rozpočtových opatření v následujícím 
rozsahu: 
a) přesun finančních prostředků mezi jednotlivými ORJ, oddíly a paragrafy v rámci 

schváleného rozpočtu obce v oblasti příjmů i výdajů, aniž by se změnil celkový objem 
rozpočtu nebo výsledné saldo hospodaření (§16, odst. 3), písmeno a) zákona 
č. 250/2000 Sb.), 

b) změna příjmů bez finančního limitu a výdajů do výše 500 tis. Kč v jednotlivém případě, 
přičemž dojde k celkové změně objemu rozpočtu příjmů a výdajů, ale nedojde ke 
zhoršení výsledného salda hospodaření (§16, odst. 3) písmeno b) zákona č. 250/2000 
Sb.), 

c) v oblasti příjmů na položce 1122 a výdajů na položce 5365 o daň z příjmů právnických 
osob za obec Doubrava, přičemž dojde k celkové změně v objemu rozpočtu příjmů 
a výdajů, ale nedojde ke změně výsledného salda hospodaření (§16, odst. 3) písmeno 
b) zákona č. 250/2000 Sb.). 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 3 (Ing. Hanzel Marek, Mgr. Murycová Dáša, Penkalová Ivana) 
zdržel se – 1 (Mgr. Jasenková Radomíra) 

Nehlasovali: Branny Vojtěch, Kielkovský Jiří 

Usnesení bylo přijato. 

5. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 116/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v y d a v á  
Obecně závaznou vyhlášku obce Doubrava o místním poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství, dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 14 

6. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o místním poplatku ze psů 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 117/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v y d a v á  
Obecně závaznou vyhlášku obce Doubrava o místním poplatku ze psů, dle předloženého 
materiálu. 

Hlasování:  
pro – 14 
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7. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů 
na veřejném prostranství v obci Doubrava 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 118/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v y d a v á  
Obecně závaznou vyhlášku obce Doubrava, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na 
veřejném prostranství v obci Doubrava, dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 14 

8. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o regulaci hlučných činností 

Materiál předložila paní starostka.  

Do rozpravy se přihlásil občan obce, pan Jiří Šmíd a dotázal se, kdo je oprávněn na území 
obce kontrolovat dodržování povinností a zákazů vyplývajících z obecně závazné vyhlášky 
a kdo je nadřízeným kontrolujícího subjektu? 

Paní starostka odpověděla, že je to městská policie. 

Pan Šmíd doplnil, že oprávněna je také Policie České republiky a pokračoval dotazem, kdo na 
území obce řídí městskou policii? 

Paní starostka odpověděla, že je to dáno veřejnoprávní smlouvou a je to starosta a vedoucí 
hospodářsko správního odboru.  

Usnesení č.: 119/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v y d a v á   
Obecně závaznou vyhlášku obce Doubrava o regulaci hlučných činností, dle předloženého 
materiálu. 

Hlasování:  
pro – 14 

9. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o nočním klidu 

Materiál předložila paní starostka.  

Pan Branny se dotázal, zda v případě, že bude probíhat hlučný ples po 22. hodině, může tento 
ples policie ukončit? 

Paní starostka odpověděla, že nikoliv, jelikož se ples koná v uzavřených prostorách. Vyhlášku 
však poruší účastníci plesu, kteří budou obtěžovat hlukem venku. 

K rozpravě se přihlásil pan Šmíd. Uvedl, že paní starostka sdělila panu Brannému mylnou 
informaci, protože pokud pořadatel plesu ruší noční klid, pak se jedná o porušení právních 
předpisů právnickou osobou. 

Paní starostka odpověděla, že znění obecně závazné vyhlášky je doporučováno 
ministerstvem vnitra, bylo konzultováno s ministerstvem vnitra a stejná doporučení dostávají 
všechny obce. 

Pan Šmíd dodal, že považuje za nadbytečné řešit otázku nočního klidu vyhláškou, když noční 
klid po 22. hodině upravuje zákon. 

Usnesení č.: 120/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
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v y d a v á  
Obecně závaznou vyhlášku obce Doubrava o nočním klidu, dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 12 
proti – 2 (Branny Vojtěch, Penkalová Ivana) 
zdržel se – 0 

10. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 121/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v y d a v á  
Obecně závaznou vyhlášku obce Doubrava o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství, dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 14 

11. Obecně závazná vyhláška obce Doubrava, kterou se zrušují dvě obecně závazné 
vyhlášky 

Materiál předložila paní starostka.  

Pan Kielkovský podotkl, že to, co řeší zákon, není nutno řešit obecně závaznou vyhláškou. 
Tady se vyhláška z tohoto důvodu ruší a o nočním klidu se vyhláška schvalovala. 

Usnesení č.: 122/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v y d a v á  
Obecně závaznou vyhlášku obce Doubrava, kterou se zrušuje Obecně závazná vyhláška 
č. 3/2002 o znaku a praporu obce Doubrava a jejich užívání ze dne 09. 09. 2002 a Obecně 
závazná vyhláška č. 2/2015 Požární řád obce ze dne 22. 06. 2015. 

Hlasování:  
pro – 14 

12. Dodatek č. 2 k „Dohodě o řešení střetu zájmů“ se společností OKD, a.s. 

Materiál předložila paní starostka.  

Mgr. Murycová uvedla, že ji překvapuje, že se dodatek týká pouze termínu a netýká se částky. 
OKD bylo ve velmi dobré kondici, co se týče zisku a prostřednictvím Nadace OKD věnovalo 
na projekty obcím postiženým těžbou 40 mil. Kč. Projekt předložený obcí Doubrava nebyl 
podpořen. Výše příspěvku na obnovu a rozvoj obce se nezměnila od roku 2021. Dotázala se, 
zda výše příspěvku byla projednávána s OKD. 

Paní starostka uvedla, že OKD má na podporu obcí postižených těžbou vyčleněných celkem 
58 mil. Kč. Zbývajících 18 mil. Kč bude k dispozici v příštím roce. Probíhají další jednání se 
zástupci OKD ve věci získání finančních prostředků. Výše příspěvku na rozvoj obce byla se 
zástupci OKD rovněž projednávána. Bylo požadováno navýšení o 100 %. Dozorčí rada však 
rozhodla tak, že částka se nebude měnit. 

Ing. Hanzel se chtěl ujistit, že OKD nemělo zájem řešit ani dopad inflace, což mu paní starostka 
potvrdila a dodala, že nikdo není povinen zdůvodňovat, proč dotace nebyla poskytnuta. 

Usnesení č.: 123/08/2023 
Návrh na usnesení: 



11 

 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e 
uzavření Dodatku č. 2 k „Dohodě o řešení střetu zájmů“ mezi obcí Doubrava a společností 
OKD, a.s. se sídlem č.p. 1077, 735 34 Stonava dle předloženého návrhu. 

Hlasování:  
pro – 9 
proti – 0  
zdrželi se – 5 (Branny Vojtěch, Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková Radomíra, Kielkovský Jiří, 

Mgr. Murycová Dáša) 

13. Kanalizační přípojky – poskytnutí peněžitého daru (v kompetenci ZO) 

Materiál předložila paní starostka.  

Pan Branny a Mgr. Murycová oznámili, že nebudou hlasovat. 

Usnesení č.: 124/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
1 .  s c h v a l u j e   

poskytnutí peněžitého daru v souladu se schválenými „Zásadami pro poskytnutí daru 
z rozpočtu obce Doubrava na stavby kanalizačních přípojek k nemovitostem na území 
obce ve vlastnictví občanů obce Doubrava v lokalitě Hranice a Nová“ osobám: Ladislav 
Swakoń, Alena Swakońová, Radomír Bronček, Milada Brončková, Tomáš Buzek, Danuše 
Doláková, Ing. Petr Dolák a Jarmila Starinská, ve výši uvedené v důvodové zprávě. 

2 .  p o v ě ř u j e   
starostku obce Doubrava uzavřením darovacích smluv s osobami uvedenými v bodě 1, 
dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 2 (Ing. Hanzel Marek, Kielkovský Jiří) 
zdrželi se – 2 (Mgr. Jasenková Radomíra, Penkalová Ivana) 

Nehlasovali: Branny Vojtěch, Mgr. Murycová Dáša 

13. 1. Kanalizační přípojky – poskytnutí peněžitého daru (v kompetenci ZO) – DOPLNĚNÍ  

Materiál předložila paní starostka.  

Pan Branny a Mgr. Murycová oznámili, že nebudou hlasovat. 

Usnesení č.: 125/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
1 .  s c h v a l u j e   

poskytnutí peněžitého daru v souladu se schválenými „Zásadami pro poskytnutí daru 
z rozpočtu obce Doubrava na stavby kanalizačních přípojek k nemovitostem na území 
obce ve vlastnictví občanů obce Doubrava v lokalitě Hranice a Nová“ osobě Jiří Waloszek, 
ve výši uvedené v důvodové zprávě. 

2 .  p o v ě ř u j e  
starostku obce Doubrava uzavřením darovacích smluv s osobami uvedenými v bodě 1, dle 
předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 3 (Ing. Hanzel Marek, Kielkovský Jiří, Penkalová Ivana) 
zdržel se – 1 (Mgr. Jasenková Radomíra) 

Nehlasovali: Branny Vojtěch, Mgr. Murycová Dáša 
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14. Smlouva o spolupráci mezi městem Orlová a obcí Doubrava při zajišťování přepravní 
služby v rámci projektu „Taxík Maxík“ 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 126/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e  
v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. r) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení), ve znění pozdějších předpisů, uzavření Smlouvy o spolupráci mezi městem Orlová a 
obcí Doubrava při zajišťování přepravní služby v rámci projektu „Taxík Maxík“ ve znění dle 
předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 14 

15. Informace o činnosti orgánů obce 

Předsedkyně Redakční rady, Ing. Klára Mikulová, uvedla, že výbor se sešel v pondělí 
11.12.2023 a zabýval se rozpočtem na rok 2024, který se oproti minulému roku nemění. Dále 
bylo dohodnuto, že v příštím roce bude podána dotace na tisk obecního kalendáře. 

------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zasedací místnost opustila Ing. Klára Mikulová 

Celkový počet přítomných členů zastupitelstva obce – 13 

------------------------------------------------------------------------------------------- 

Paní starostka informovala o činnosti orgánů obce. 

Mgr. Murycová reagovala na informaci o změně projektanta pro opravu dřevěnky s tím, že 
původního projektanta, stejně jako toho současného, doporučil národní památkový ústav. 

Pan Kielkovský se dotázal paní starostky, proč ve zpravodaji oslovuje občany Doubravy „Milí 
sousedé a sousedky“. Doporučoval by z titulu starostky používat oslovení „Milí spoluobčané“. 
On sám se necítí být sousedem. 

Paní starostka poděkovala za názor. 

Bc. Ivo Kalina, předseda finančního výboru, uvedl, že výbor se sejde v lednu příštího roku 
a projedná plán práce výboru na rok 2024. 

O slovo požádala paní Penkalová a oznámila, že rezignuje na funkci člena finančního výboru. 

Mgr. Murycová se dotázala, jestli členové výboru projevili zájem se seznámit s podrobným 
návrhem rozpočtu obce na rok 2024? 
Bc. Kalina odpověděl, že nikoliv. 

Ing. Vrubel se dotázal, jaká byla účast členů výboru na jednáních finančního výboru? 

Bc. Kalina odpověděl, že po celou dobu se jednání zúčastňovali všichni členové výboru. Ve 
dvou nebo ve třech případech byla účast člena omluvena a v jednom případě byla neomluvena 
paní Penkalová. Patrně to souviselo s tím, že mu v polovině října paní Penkalová neoficiálně 
oznámila rezignaci. 

Paní starostka konstatovala, že podklady kontrolního výboru měli zastupitelé v materiálech. 

Usnesení č.: 127/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e  n a  v ě d o m í   
1. informaci o činnosti rady obce a výborů zastupitelstva obce. 
2. informaci o rezignaci paní Ivany Penkalové na funkci člena finančního výboru. 
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Hlasování:  
pro – 13 

Po hlasování otevřela paní starostka problematiku volby předsedy kontrolního výboru.  

Uvedla, že přestože opakovaně nedošlo ke zvolení předsedy kontrolního výboru, není do 
dnešního zasedání zařazen bod „Volba předsedy kontrolního výboru“, a to s ohledem na zatím 
nevyužitou možnost tzv. dočasného, tj. do zvolení předsedy kontrolního výboru, pověření 
člena výboru plněním úkolů předsedy.  

V případě zájmu, je možné doplnit program dnešního zasedání o bod č. 15.1. Pověření člena 
kontrolního výboru plněním úkolů předsedy výboru. 

Rovněž nic nebrání tomu, aby někdo ze zastupitelů navrhl zařazení bodu č. 15.1. Volba 
předsedy kontrolního výboru. 

Dotázala se, zda chce někdo navrhnout zařazení bodu č. 15.1? 

Mgr. Murycová navrhla, aby byla zvolena paní Anna Kursová. 

Paní starostka upozornila na skutečnost, že výbor je tříčlenný a volit dalšího člena nelze. 

Jiný návrh nebyl podán. 

16. Kulturní a společenské akce na rok 2024 

Materiál předložila paní starostka.  

Mgr. Murycová se dotázala, zda u se obecních pietních aktů v květnu a v říjnu příštího roku 
počítá s kulturním programem žáků základní školy. Z materiálu to nevyplývá. 

Paní starostka odpověděla, že se s kulturním programem žáků určitě počítá a do budoucna se 
na této zvyklosti nic nemění. 

Usnesení č.: 128/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
b e r e  n a  v ě d o m í  
informaci o kulturních a společenských akcích pořádaných obcí v roce 2024. 

Hlasování:  
pro – 13 

17. Plán práce Zastupitelstva obce Doubrava na rok 2024 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 129/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
Plán práce Zastupitelstva obce Doubrava na rok 2024 dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 13 

18. Organizační a různé 

18.1. Koupě pozemku parc. č. 1157 v k. ú. Doubrava u Orlové 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 130/08/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  

1 .  s c h v a l u j e   



14 

 

koupi pozemku parc. č. 1157, druh pozemku zahrada, o výměře 117 m2, v k. ú. Doubrava 
u Orlové, ve vlastnictví České republiky, správou majetku je pověřeno DIAMO, státní 
podnik, Máchova 201, 471 27 Stráž pod Ralskem, za cenu 55.209,92 Kč bez DPH, dle 
předloženého materiálu. 

2 .  p o v ě ř u j e   
starostku obce Doubrava uzavřením kupní smlouvy na koupi pozemku parc. č. 1157, v k. ú. 
Doubrava u Orlové, dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 13 

Různé: 

K problematice zimní údržby obdrželi zastupitelé písemný materiál, který uvedl vedoucí 
odboru, Ing. Tadeáš Bijok. Ing. Bijok seznámil přítomné s problémy vzniklými při provádění 
zimní údržby v době mimořádných přívalů sněhu a také s přijatými opatřeními směřujícími ke 
zkvalitnění provádění zimní údržby. Následně proběhla k uvedené problematice diskuse, které 
se účastnili paní starostka, pan Branny, pan Kielkovský, paní Penkalová, paní Piperková, Ing. 
Vrubel, odpovědný referent pan Sznapka, Bc. Kalina, občan pan Šmíd a pan Brejda. 

Pan Kielkovský se dotázal, proč bylo manipulováno s videozáznamem z šestého zasedání 
zastupitelstva?  

Na dotaz odpověděl pan místostarosta, který záznamy ze zasedání upravuje pro účely 
zpřístupnění na webové stránce. U záznamu z šestého zasedání došlo k tomu, že bylo nutné 
odstranit osobu, která se dostala do záběru kamery. Při následném sestřihávání videa omylem 
vypadla asi půlhodinová videosekvence. K nápravě došlo neprodleně po upozornění na tuto 
skutečnost. 

Pan Kielkovský pokračoval prosbou, aby se na jednání zastupitelstva vrátila slušnost 
a tolerance. Pokud na zasedání zazní jiný názor, neměl by být zesměšňován, umlčován, 
urážen či ignorován.  

Paní starostka reagovala na slova pana Kielkovského a uvedla, že když bude dodržován 
jednací řád a bude hovořeno k tématu, nebude žádný problém. 

Mgr. Murycová uvedla, že před rokem jsme se dověděli, že Heimstaden odložil o rok projekt 
Finských domků. Rok se naplnil. Co bude dál? 

Paní starostka odpověděla, že žádnou novou nebo jinou informaci než tu, kterou sdělovala 
před rokem nemá. 

Dále se Mgr. Murycová dotázala na rozhodnutí České obce sokolské ve věci prodeje pozemku. 

Paní starostka odpověděla, že zatím nemá zpětnou vazbu ze strany Sokola. 

Další dotaz se týkal informace z února t.r., že se DIAMO s.p. bude podílet na vyrovnávání 
povrchu hřiště Baníku.  

Paní starostka odpověděla, že o poskytnuté informaci v této záležitostí neví. Možná o tom 
hovořil na zastupitelstvu pan Ing. Dluhoš. 

Mgr. Murycová trvala na tom, že o tom hovořila paní starostka a pokračovala dotazem na 
parkoviště. Když se rušilo jedno ze dvou parkovišť v centru obce, tak tady zazněla odpověď, 
že parkovacích míst bude dostatek, protože 62 parkovacích míst bude na zámku. Mezitím se 
situace změnila a v projektu, který připravuje vedení obce je parkovacích míst 11. To znamená, 
že chybí zhruba 50 parkovacích míst. Jak budou chybějící parkovací místa řešena? 

Paní starostka odpověděla, že s výstavbou parkovišť se v rozpočtu nepočítá. Parkovací plochy 
jsou řešeny v rámci projektů, o nichž se rozhoduje v meziresortní komisi. Byla předschválena 
limitní částka, do které se bude muset obec vejít. Asi by na zrušené parkoviště ani nebyly 
finance, ale to nikdo neví. Obec bude dle ústních sdělení v prioritách až v roce 2025. 

Ing. Hanzel se dotázal, zda obec nějak řeší parkování kamionů a návěsů v centru obce. Je si 
vědom, že to není zakázáno, ale zda se v této věci podnikají nějaké kroky. Možná by situaci 
řešilo umístění zákazové dopravní značky. 

Paní starostka uvedla, že se obec pokusí situaci řešit v součinnosti s MěP Orlová. 
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20. Diskuse a závěr 
 

Paní starostka oznámila přítomným, že do 18.12.2023 probíhá „Vánoční sbírka pro pejsky“. 
Sběrné místo je na obecním úřadě v kanceláři paní Hugáňové. 

Do diskuse se přihlásil pan Jiří Šmíd. Jeho vystoupení se týkalo reprezentace obce v rámci 
Vánočního jarmarku pořádaného obcí. 

Dále se do diskuse přihlásil učitel základní školy, pan Bc. Jakub Wágner, s pozvánkou na 
vánoční večírek, který se bude konat dne 20.12.2023 a přednášku „Cestování po Ukrajině“, 
která proběhne dne 14.12.2023. 

Do diskuse se dále přihlásil pan Radek Hanzel. Dotázal se, jak má postupovat, když cizí pes 
vnikne na jeho pozemek a zadáví jeho slepici. 
Odpovědi se ujal přítomný pan Jiří Šmíd. Paní starostka pak popsala postup v případě 
dočasného umístění psa do obecního kotce a následného předání psa útulku. 

Na závěr paní starostka poděkovala všem členům zastupitelstva a členům výborů za 
dosavadní práci a všem přítomným popřála krásné Vánoce.  

 
Zpráva návrhové komise: 

Návrhová komise posoudila průběh dnešního zasedání zastupitelstva s tímto závěrem:  
1. Návrhová komise sděluje, že v průběhu jednání zastupitelstva obce nebyly návrhové 

komisi doručeny žádné návrhy na změny nebo úpravy přijatých usnesení z dnešního 
zasedání, ani nové návrhy na usnesení, o kterých by mělo zastupitelstvo jednat 
a hlasovat.  

2. Návrhová komise konstatuje, že usnesení k jednotlivým bodům programu projednaným 
na dnešním zasedání zastupitelstva byla platně přijata.  

 
Zapsal: Ing. Tadeáš Bijok 
Dne 18.12.2023 
 
 
Ověřovatelé zápisu     Jiří Kielkovský  ............................................................. 
 
 

Bc. Ivo Kalina  ............................................................. 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková 
starostka obce Doubrava  


